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Oświadczenie skierowane do ministra inwestycji i rozwoju Jerzego Kwiecińskiego 

Oświadczenie kieruję do ministra rozwoju, bo ta tematyka w tej chwili jest chyba w jego gestii, aczkol-

wiek nie jestem na 100% tego pewny. Chodzi mianowicie o kwestię dotyczącą mieszkań zakładowych. 

Otóż masowo napływają do mnie interwencje i prośby o podjęcie działań legislacyjnych od ludzi, którzy 

uzyskali w dawnych czasach mieszkania zakładowe, ale nie nabyli praw do tych mieszkań i zostali, jak to oni 

określają, sprzedani właścicielom, nowym nabywcom. Bardzo często te działania potem się kończyły tzw. 

czyszczeniem kamienic. 

Rzeczywiście problem jest nabrzmiały. Pamiętam, że w kadencji 2005–2007, kiedy jeszcze nie byłem se-

natorem, ten problem już występował. Zwracała się nawet do mnie jedna z komisji sejmowych o wydanie 

opinii prawnej w kwestii tego, jak to uregulować, żeby to było zgodne ze standardami Europejskiej Konwen-

cji Praw Człowieka. Na prośbę pana ministra Wassermanna taką opinię pisemną wydałem. Minęło, jak wie-

my, blisko 13 lat i niestety nic się w sprawie nie dzieje. Ci ludzie chyba mają słuszne oczekiwania co do tego, 

że sprawa wreszcie zostanie uregulowana i że oni, którzy właściwie własną pracą doprowadzili do wybudo-

wania tych mieszkań, staną się ich właścicielami. 

W związku z tym uważam, że należałoby się nad tym problemem pochylić i go wreszcie rozwiązać.  

Zbigniew Cichoń 


